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Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Vysoké Chvojno 
konaného dne 21. 1. 2019 

 
 
Jednání začalo v 18:02 
 
Starosta Jiří Voborník přivítal přítomné a dal hlasovat o návrhu, aby byl z jednání pro potřeby zápisu 
pořízen zvukový záznam.    
 
Rozprava: nebyla 
 
Pro: 6 Voborník, Košťál, Stočková, Tesařová, Tomášek, Kamenická 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
Návrh byl schválen. 
 
 
1) Zahájení 

 
Starosta konstatoval, že je zastupitelstvo řádně svolané, informace o zasedání dle ustanovení § 93 
odstavec 1 zákona o obcích byly zveřejněny na úřední desce OÚ a na elektronické úřední desce a to 
po dobu nejméně 7 dní, zastupitelé dostali pozvánky. 
 
Přítomní zastupitelé: Jiří Voborník, Arnošt Košťál, MUDr. Anna Stočková, Ivana Tesařová, Radek 
Tomášek, Soňa Kamenická, Pavel Pětioký (přišel později) 
Nepřítomní zastupitelé:  
  
Je přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelstva zastupitelstvo obce je dle ustanovení § 92 odst. 
3, zákona o obcích usnášení schopné. Zasedání zastupitelstva se bude řídit jednacím řádem 
zastupitelstva obce. 
 
 
2) Určení zapisovatele a ověřovatelů 
 
Návrh na usnesení č. 43/2019: Zastupitelstvo obce Vysoké Chvojno schvaluje zapisovatelem Jiřího 
Voborníka a ověřovateli zápisu Arnošta Košťála a Soňu Kamenickou. 
 
 
Rozprava: nebyla 
 
Pro: 6 Voborník, Košťál, Stočková, Tesařová, Tomášek, Kamenická 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
Usnesení číslo 43/2019 bylo schváleno. 
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3) Schválení navrženého programu 
 
Starosta navrhl schválení programu, tak jak byl zveřejněn. V pozvánce na zasedání byla chyba - 
v bodu 8 špatné číslo parcely, v návrhu programu byla chyba opravena. 
 

1. Zahájení 
2. Určení zapisovatele a ověřovatelů 
3. Schválení navrhovaného programu 
4. Zpráva ověřovatelů zápisu z minulého zasedání  
5. Zpráva starosty o činnosti obce, plnění usnesení 
6. Prodej obecních nemovitostí - pozemek p. č. 255/3 a 255/4 
7. Záměr obce s nemovitostí - pozemek p. č. 504/27 
8. Smlouva o zřízení práva věcného břemene pozemek p. č. 504/27 
9. Záměr obce s nemovitostí – pozemek p. č. 216/5, a p. č. 216/10 
10. Záměr obce s nemovitostí – pozemek p. č. 502/9 
11. Zrušení telefonního automatu 
12. Dopravní situace v ulici Za Humny 
13. Stavební akce 2019 
14. Diskuze 
15. Závěr 

 
Rozprava: nebyla 
 
Návrh na usnesení č. 44/2019: Zastupitelstvo obce Vysoké Chvojno schvaluje navržený program. 
 
Pro: 6 Voborník, Košťál, Stočková, Tesařová, Tomášek, Kamenická 
Proti:0 
Zdržel se:0 
 
Usnesení č. 44/2019 bylo schváleno. 
 
4) Zpráva ověřovatelů zápisu z minulého zasedání 
 

Starosta vyzval ověřovatele minulého zápisu, aby přednesli zprávu. 

Ověřovatelé zápisu z minulého zasedání zastupitelstva Ivana Tesařová a Radek Tomášek konstatovali, 

že byl zápis zapsán tak, jak probíhalo zasedání obecního zastupitelstva.  

 
5) Zpráva starosty o činnosti v obci, plnění usnesení 

 
Starosta informoval o plnění usnesení z minulého zasedání. 

Zpráva starosty o činnosti v obci od 18. 12. 2018 do 21. 1. 2019 

20. 12. 2018 se zúčastnil jednání na silničním odboru v Holicích ohledně povolení zvláštního užívání 

komunikací. 

21. 12. 2018 se zúčastnil valné hromady DSOH, kde byl schválen rozpočet DSOH a jednalo se o zřízení 

přestupkové komise na úřadech. 
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1. 1. 2019 proběhl ve Vysokém Chvojně Novoroční ohňostroj. 

5. 1. 2019 proběhla v obci Tříkrálová sbírka, při které se vybralo mezi občany 10 749,-Kč, odpoledne 

se uskutečnil v kostele koncert žáků ZUŠ Karla Malicha z Holic.  

8. 1. 2019 se zúčastnil jednání pracovní skupiny DSOH pro přípravu cyklostezky Holice – Hoděšovice. 

12. 1. 2019 proběhlo přivítání čtyř nových občánků Vysokého Chvojna. 

18. 1. 2019 proběhl myslivecký ples. 

21. 1. 2019 se zúčastnil setkání rady pardubického kraje se starosty. 

Probíhají jednání ohledně instalace sanitární buňky na hřišti, kdy je stále problém se získáním 

řádného certifikátu a hrozí, že nebude povoleno užívání této buňky. 

 

6) Prodej obecních nemovitostí – pozemek p. č. 255/3 a 255/4 
 
Starosta informoval zastupitele, že na pozemek u hřiště, který minulé zastupitelstvo schválilo 
k prodeji, obec eviduje 4 zájemce o koupi. 
Na zastupitelstvu 24. 9. 2018 bylo přijato usnesení 34, že zastupitelstvo schválilo uspořádat veřejnou 
soutěž, popřípadě dražbu pozemků 255/3 a 255/4 v k. ú Vysoké Chvojno, s tím že se tato volba 
uskuteční až po ustanovujícím zasedání a zvolení nového starosty. 
Starosta by revokoval toto usnesení, protože se domnívá, že obec v současné době nepotřebuje 
prodávat nemovitosti na stavební parcely, hlavně ty, které vedou podél komunikací, obec k tomu nic 
nenutí, a musí s majetkem řádně hospodařit.  
Tyto pozemky by mohla do budoucna potřebovat v případě stavby splaškové kanalizace, kterou dřív 
nebo později bude muset postavit. V první fázi se budou muset vypořádat majetkové vztahy, 
abychom případnou kanalizaci vedli na svých pozemcích. Prodávat takhle pozemky podél cest není 
úplně šťastné řešení, protože zpětně nám už je zpátky nikdo neprodá. Obec by si měla ponechat ve 
vlastnictví určitou část pozemků, které by mohla nabídnout, pokud by vlastník pozemků na kterých 
povede kanalizace požadoval tyto pozemky směnit. V případě nutnosti vést trasu kanalizace po 
církevních pozemcích bude směna jedinou možností, protože církev pozemky téměř neprodává. 
 
Rozprava: 
Místostarosta Košťál souhlasí se starostou, že prodávat pozemky není ideální řešení, ale jsme ve 
stádiu, kdy řešíme rozhodnutí, které odsouhlasilo minulé zastupitelstvo. Vysoké Chvojno je vhodná 
lokalita na bydlení. V minulosti byl zájem o koupi části této parcely, ale obec ji chtěla prodat celou, 
protože zbytek parcely by se už nedal jako stavební parcela prodat.  
Starosta řekl, že jako náhrada za tyto pozemky by se případně daly prodat obecní pozemky, které 
jsou na to vymezeny územním plánem v lokalitě u rybníka.  
Místostarosta Košťál řekl, že je tomu také nakloněn, ale s jednou podmínkou. Jelikož nemáme 
vyřešenou kanalizaci a všichni vědí, že jsou v současné době stavby okolo rybníka napojeny přes 
domácí čističky do rybníka. Obec si musí dát do podmínek, že odpadní vody z nových objektů v této 
lokalitě musí být svedeny do nepropustných jímek a nezatíží tak rybník dalším znečištěním. 
Pan XXXXXX řekl, jestli by nešla vyřešit odpadní voda v této lokalitě jiným způsobem než ji vypouštět 
přes čističky do rybníka. V létě je vidět u hráze hnědý šlem, který vytéká z čističek. 
Místostarosta Košťál řekl, že čistička je křehké zařízení a ne vždy funguje, jak by měla. 
Pan XXXXXX řekl, že se jedná o pozemky u hřiště a předpokládá, že záměr obce rekonstrukce kabin a 
sociálního zařízení se uskuteční a tato situace nahrává tomu, aby obec pozemky neprodávala.   
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18:29 přišel zastupitel Pavel Pětioký. 
Zastupitelka Stočková řekla, že vycházet vstříc občanům nebo rodinným příslušníkům našich občanů 
je podle ní dobrá vize, a že by byla pro a jsme tady od toho, aby jsme se starali o obec jako takovou a 
připravovali do budoucna co nejlepší podmínky pro její rozvoj, ale že se musíme dívat na problémy v 
širších souvislostech a myslet víc do budoucna.  
Zastupitel Tomášek je ke stavbě kanalizace velmi skeptický, ale myslí si, že místo u hřiště není vhodné 
k výstavbě rodinného domu.  
Starosta řekl, že uvažuje o prodeji obecních pozemků v lokalitě u rybníka, jelikož chce nabídnout 
pozemky občanům, kteří projevili zájem na Vysokém Chvojně stavět již v minulosti, a byla jim tato 
možnost minulým zastupitelstvem slíbena. 
Zastupitel Pětioký je pro prodej obecních pozemků, ale jedině s podmínkou, že se bude odpadní voda 
odvážet z jímek na ČOV. Vypouštění dalších odpadních vod do rybníka je nepřípustné. Pro výstavbu, 
je to tam určené, ať se tato lokalita zastaví, když lidé chtějí na Vysokém Chvojně stavět. Vyjít vstříc 
místním občanům je dobře. 
Pan XXXXXX vznesl dotaz, jak dlouho bude trvat, než se tyto pozemky připraví na stavbu. 
Zastupitel Pětioký řekl, že je to pole a bude to chvilku trvat. Otázka je v tom, jestli to bude obec 
zasíťovat. Dnes jsou sítě dovedené pouze na kraji pozemku. Buď by si sítě museli zařídit stavebníci 
sami, nebo by to musela zasíťovat obec. 
Místostarosta Košťál řekl, že by si obec mohla zasíťovat své pozemky sama, zvedla by cenu pozemku 
a zhodnotila je. První dvě parcely by se měly zasíťovat lépe.  
Zastupitel Pětioký řekl, že v minulosti obec provedla přípravu pozemku, zasíťovala pozemky na druhé 
straně rybníka a snažila se je výhodněji prodat občanům Vysokého Chvojna, ale ti neměli o pozemky 
zájem. V současné době jsou ceny daleko vyšší, než byly v minulosti a obec si nemůže dovolit 
prodávat občanům pozemky a prodělávat na tom. Obec musí prodat zasíťované pozemky tak, aby na 
tom neprodělala, lidi budou muset akceptovat tržní ceny okolo 1200 Kč/m2.  
Zastupitelka Kamenická řekla, že nabídku občané budou mít a bude jenom na nich, zda si nabízené 
pozemky koupí.  
Místostarosta Košťál řekl, že do budoucna, když nám tam budou bydlet tři mladé rodiny s dětmi, tak 
je to výhledově dobré, vesnice se bude omlazovat a občané budou přibývat. Vesnice po prodeji 
stavebních parcel okolo roku 2005 ožila. Chvojno je zajímavá lokalita na bydlení. 
Zastupitel Tomášek řekl, že pokud by byl zájem o pozemky bez sítí, tak proč do toho dávat peníze, ty 
lidi co by sem přišli, ty mě nevolili, proč ty peníze dávat tam. Zájem o pozemky bude i bez sítí.   
Místostarosta Košťál řekl, že touto plánovanou výstavbou nedojde k roztažení vesnice, ale bude to 
spíš takový celek. Podle mé zkušenosti vyjde zasíťování obcí levněji než soukromou osobou.  
Zastupitel Pětioký řekl, že v případě, pokud by pro obec pozemky zasíťovala firma, jde o to, aby na 
tom obec neprodělala. Jak k tomu přijdou občané, kteří v minulosti našetřili peníze a zasíťováním by 
se peníze utratily a obec by z toho neměla nic.  
Starosta navrhl, že by se prozatím tato diskuze ukončila s tím, že by se mohlo na příštím 
zastupitelstvu začít o této skutečnosti jednat, nebo minimálně určit způsob, jak naložit s touto 
lokalitou. 
Pan XXXXXX doporučuje nepouštět se do konkrétních věcí, aby se celá akce řádně rozmyslela a 
nechat tuto variantu v úvaze, až by byl tlak na pozemky tak to teprve řešit.  
Pan XXXXXX řekl, že jsou na Chvojně určitě k dispozici stavební parcely od soukromých osob a 
doporučil by se obrátit zájemcům o koupi pozemků na jiné osoby než přímo na obec. 
Starosta seznámil zastupitele se zněním usnesení číslo 34 ze zasedání zastupitelstva z 24. 9. 2018. 
 
Návrh na usnesení č. 45/2019: Zastupitelstvo obce Vysoké Chvojno ruší usnesení číslo 34 ze 
zasedání zastupitelstva ze dne 24. 9. 2018.  
Pro: 6 Voborník, Košťál, Stočková, Tesařová, Tomášek, Kamenická 
Proti: 0 
Zdržel se:1 Pětioký 
Usnesení číslo  45/2019 bylo schváleno. 
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7) Záměr obce s nemovitostí – pozemek p. č. 504/27 
 
Starosta seznámil zastupitele s žádostí manželů XXXXXXXXXX o odkoupení pozemkové parcely č. 
504/27. S tím, že tato parcela má výměru 409 m2 a budou v případě stavby rodinného domku 
potřebovat ještě koupit dalších 400 – 500 metrů ze sousední obecní parcely, která však není zařízena 
územním plánem jako stavební parcela. Dále seznámil zastupitelstvo se situací okolo nárokovaného 
pronájmu tohoto pozemku ze strany pana XXXXXX. Přes pozemek vede vodovod, optický kabel a je 
zde vodovodní přípojka na sousední parcelu. Pozemek by se dal do budoucna také využít na stavbu 
objektu k zamýšlené kanalizaci.    
 
Rozprava:  
Místostarosta Košťál řekl, že pokud by se parcela prodala, musí případný stavebník počítat s tím, že 
tam bude pravděpodobně stát přečerpávací stanice pro kanalizaci. Dále je zde otázka, zda prodat 
ještě další sousední pozemky. Parcela u rybníka je vhodnější na stavbu rodinného domu, ale bude asi 
dražší.  
Pan XXXXXX řekl, že jako výhodu by viděl nižší cenu pro rodáky, a že pokud by byla cena 1200 Kč za 
m2, tak si může koupit pozemek kdekoliv. 
Místostarosta Košťál řekl, že obec musí prodávat nemovitosti za ceny dle odhadů  které jsou v místě 
obvyklé, protože hospodaříme s věcmi, které nejsou naše, ale obce. Poslední odhad byl v obci 
stanoven na 550 Kč za m2 bez zasíťování. 
Zastupitel Pětioký řekl, že by byla možnost, aby obec požádala na zasíťování pozemků o dotaci, jestli 
ji ještě dávají.   
Starosta, řekl, že stejně obec nemůže prodávat pozemky za ceny, které jsou nižší, než je cena v místě 
obvyklá. Můžeme si dát do smlouvy i různé podmínky, ale stejně nemůžeme prodat pozemky pod 
cenou.  
Pan XXXXX řekl, že je na pozemcích u rybníka nový vodovod a ten by se musel přeložit. 
Starosta řekl, že do budoucna obec bude muset mít kanalizaci a bylo by špatné prodávat pozemky na 
kterých bychom ji chtěli stavět. 
Pan XXXXXX řekl, že to měl domluvený na stavebním úřadě, že k těm 400 metrům by byla část louky a 
dům by stál na samé hranici parcely 504/27. 
Místostarosta Košťál řekl, že při případném prodeji sousedního pozemku by mohlo dojít k situaci, že 
louku koupí někdo jiný.  
 
Návrh na usnesení č. 46/2019: Zastupitelstvo obce Vysoké Chvojno zamítá žádost o odkoupení 
pozemků v k. ú. Vysoké Chvojno p. č. 504/27 
 
Pro: 4 Voborník, Tesařová, Košťál, Kamenická 
Proti: 1 Stočková 
Zdržel se: 2 Tomášek, Pětioký 
 
Usnesení číslo   46/2019 bylo schváleno. 

 
 

8) Smlouva o zřízení práva věcného břemene pozemek 504/27 
 

Starosta informoval zastupitele ohledně dořešení žádosti manželů XXXXXXXXXX k uzavření smlouvy o 
zřízení práva věcného břemene k pozemku v k. ú. Vysoké Chvojno p. č. 504/27 a to zřízení vodovodní 
přípojky a strpění vstupování na tento pozemek po dobu životnosti této přípojky.   
  
Rozprava: 
Pan XXXXXXX stáhl žádost o uzavření smlouvy, protože pozemek 504/27 zůstane ve vlastnictví obce.  
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9) Záměr obce s nemovitostí – pozemek p. č. 216/5, 216/10 
 
Starosta informoval zastupitele, že na obec došla žádost pana XXXXX o tom, že nabízí k odprodeji 
parcelu XXXXX a jako náhradu požaduje část parcel v 216/5 a 216/10. Obec má o parcelu XXXXX 
zájem protože se jedná o pozemky kolem budovy hasičárny. Pan XXXXX má do svého dvora 
zaplocenou parcelu 916/3, která by se do směny zahrnula také. 
 
Rozprava:  
Zastupitel Pětioký řekl, že by zarovnal směnovanou hranici 261/5 zároveň s parcelou 954 aby nevznikl 
zub a do budoucna by obec měla koupit od paní XXXXXXXXX zbytek pozemků okolo hasičárny. 
 
Obec oznámí záměr se směnou pozemků na úřední desce a nechá udělat geometrický plán na 
oddělení pozemků. 
 
 
10) Záměr obce s nemovitostí – pozemek p. č. 502/9 
 
Starosta informoval zastupitele o žádosti paní XXXXX o prodeji nebo pronájmu části pozemku 502/9. 
Tato žádost se řešila již jednání zastupitelstva 24. 9. 2018, ale bylo rozhodnuto dořešit tuto žádost po 
uplynutí doby stávajícího pronájmu. V současné době je pozemek užíván bez platné nájemní smlouvy 
a není vyklizen. 
 
Rozprava:  
Místostarosta Košťál řekl, že paní XXXXX měla pozemky pronajaté od obce do konce září 2018 za 
účelem skladu stavebního materiálu s tím že po uplynutí této doby měl být pozemek vyklizen a 
předán zpět obci. Což se nestalo. Naopak, sklad je tam dále, stojí tam domek pro děti a došlo 
k zasázení stromků.  
Zastupitelka Stočková řekla, že nesouhlasí s oplocením i prodejem či pronájmem tohoto pozemku. 
Místostarosta Košťál řekl, že je zvláštní, když si někdo osází pozemek, který není jeho ovocnými 
stromky, a že lipová alej je krásným vjezdem do Vysokého Chvojna a chtělo by to tam dát do 
pořádku, když už se to tam celé vyčistilo od náletu. Nebyly dodrženy podmínky od nájemce pozemku. 
Zamítl by i tuto žádost, protože není dořešena ani předchozí kauza. Bylo by dobré paní XXXXXX vyzvat 
k odstranění všech věcí z obecního pozemku a dále i ostatní občany, kteří v této lokalitě skladují 
různé materiály na obecních pozemcích. 
 
Návrh usnesení č. 47/2019: Zastupitelstvo obce Vysoké Chvojno zamítá žádost paní XXXXX o odkup 
či pronájem části pozemku 502/9. 
 
Pro: 7 Voborník, Košťál, Stočková, Tesařová, Tomášek, Kamenická, Pětioký 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
Usnesení číslo 47/2018 bylo schváleno. 
 
 
 
11) Zrušení telefonního automatu 
 
Starosta informoval zastupitele, že O2 zruší v roce 2019 telefonní automat, protože vykazuje 
dlouhodobě minimální provoz a k 31. 12. 2018 končí povinnost provozovat tento veřejný telefonní 
automat jako univerzální službu. Pokud bychom ho dále chtěli v obci mít, tak by obec platila 1000 Kč 



7 
 

měsíčně. Na minulém zasedání zastupitelstva bylo toto jednání přerušeno z důvodu zjištění používání 
tohoto automatu. Po emailovém dotazu bylo poskytovatelem sděleno, že telefonní automat byl 
v roce 2018 použit pouze 3x. 
 
Rozprava 
Pan XXXXXX vyzval zastupitele, aby zvážili své rozhodnutí a zůstala zachována možnost drátového 
telefonního spojení pro případ využití v krizových situacích, které můžou nastat.  
Zastupitelka Stočková řekla, že toto si uvědomujeme, ale ty finance jsou tak převažující, že to není 
akceptovatelné.  
Zastupitel Tomášek řekl, že alternativa „drátového“ spojení je na obecním úřadě. 
 
Návrh usnesení č. 48/2019: Zastupitelstvo obce Vysoké Chvojno schvaluje zrušení telefonního 
automatu ve Vysokém Chvojně. 
 
Pro: 7 Voborník, Košťál, Stočková, Tesařová, Tomášek, Kamenická, Pětioký 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
Usnesení číslo 48/2019 bylo schváleno. 
 
 
12) Dopravní situace v ulici Za Humny 

 
Starosta seznámil zastupitelé s žádostí pana XXXXXXXXXXX o omezení provozu okolo jeho 
nemovitosti pro vozidla nad 3,5 tuny. Jedná se o dořešení situace, která byla řešena již minulým 
zastupitelstvem. 

 
Rozprava:  
Zastupitelka Tesařová řekla, že v minulém týdnu jezdil touto ulicí modrý traktor s vlekem. 
Pan XXXXXXXXX řekl, že hlavně v létě jezdí těžká auta okolo jeho domu. Jezdí tudy velké traktory, 
popeláři, auta se dřevem a velké dodávky. Pro svou potřebu si průjezd v uličce monitoroval a zeptal 
se, zda by šlo zařídit, aby při odklízení sněhu nehrnuli sníh k jeho domu. 
Starosta řekl, že nemůže sám nic dělat se situací, kdy řidiči nerespektují dopravní značení, pokud by 
se jednalo o zásobování tak by měli řidiči jezdit okolo, pokud to dopravní situace dovoluje. 
Místostarosta by nechtěl do cesty umísťovat retardéry nebo cestu zužovat a doporučuje panu 
XXXXXXXXXXX dopravní situaci hlídat a případně na řidiče zavolat Policii ČR. V zimě by byl problém 
s odklízením sněhu. V úterý probíhá zásobování obchodu v době, kdy ordinuje doktor a stojí tam 
mnoho aut lidí, kteří jdou k lékaři, a auto se zbožím musí proto jezdit zákazem.  
Starosta řekl, že zajde osobně do obchodu a pokusí se domluvit, aby zásobování probíhalo ulicí 
Novou. Dále se pokusí změnit trasu svozu popelnic.   
Zastupitel Pětioký řekl, že s paní XXXXXXX mluvil a nejde změnit den, kdy jezdí zásobování. 
Pan XXXXXX vznesl dotaz, zda by obec nezřídila v zatáčce u XXXX radar, aby řidiči dodržovali rychlost. 
Dále upozornil na velké množství psích exkrementů v uličce u obchodu. 
Pan XXXXXX navrhl umístit v obci pytlíky na psí exkrementy. 
Zastupitel Pětioký řekl, že pokud jezdí zákazem pan XXXXXX, tak mu příště obec nepronajme pozemky 
a tím se to vyřeší. Nový nájemce by měl ve smlouvě přístup na tyto pozemky upravený. 
Zastupitelka Kamenická navrhuje vybudovat novou komunikaci směrem na Týniště nad Orlicí, protože 
je v budoucnu plánovaná vzadu na poli výstavba.    
Starosta řekl, že zajde osobně do obchodu a pokusí se domluvit, aby zásobování probíhalo ulicí 
Novou. Dále se pokusí změnit trasu svozu popelnic. Pokud by tam zajel někdo jiný, zjistit kam jel a 
dořešit to třeba i s Policii ČR.  
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13) Stavební akce 2019 
 
Starosta informoval o vyhlášení výzev z MMR a MZE. Během února končí termín na podání žádosti o 
dotaci. Z tohoto důvodu se rozhodl připravit tři akce, na kterých by se obec pokusila ucházet o získání 
70% dotaci. 
 
 13a) Oprava poslední hřbitovní zdi směrem ke Chvojenci cca 60 m. Odstranění původní rozpadající se 
zdi a postavení nové ve stylu jak jsou opraveny ostatní zdi. Jednoduchý projekt s  podklady pro 
vyhotovení rozpočtu zpracuje XXXXXXXXXXXXX. Odhadovaný rozpočet 650 000,- Kč. Žádost na dotaci 
by vypracovala ředitelka MAS Holicko za 2500,- Kč. Vlastnicky je zeď z 1/3 Vysokého Chvojna, 1/3 
Chvojnece a z 1/3 Poběžovic. 
 
Rozprava: 
Zastupitel Pětioký řekl, že v minulosti přispěla na opravu obec Chvojenec, ale Poběžovice se zatím na 
opravách nepodílely.  
 
Návrh usnesení č. 49/2019: Zastupitelstvo obce Vysoké Chvojno schvaluje provedení stavebních 
prací na opravě hřbitovní zdi a podání žádosti na dotaci na tuto akci. V případě, že nebude finanční 
příspěvek poskytnut, akce se odloží. 
 
Pro: 7 Voborník, Košťál, Stočková, Tesařová, Tomášek, Kamenická, Pětioký 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
Usnesení číslo  49/2019 bylo schváleno. 
 
13b) Výstavba nové přístupové komunikace a parkovacích stání ke kabinám u fotbalového hřiště ve 
Vysokém Chvojně. Projekt je vypracovaný panem XXXXXXXXXX a máme platné stavební povolení do 
1. 7. 2019. Cena celé akce dle rozpočtu z roku 2014 činí 626 000,- Kč s DPH s tím, že dotace může být 
maximálně 500 000,-Kč. Žádost na dotaci by vypracovala ředitelka MAS Holicko za 2 500,- Kč 
 
Rozprava: 
Místostarosta Koštál řekl, že mostek není v ideálním stavu, když je stavební povolení, tak je vhodné 
akci uskutečnit. 
 
Návrh usnesení č. 50/2019: Zastupitelstvo obce Vysoké Chvojno schvaluje provedení stavebních 
prací na akci výstavba nové přístupové komunikace a parkovacích stání ke kabinám u fotbalového 
hřiště ve Vysokém Chvojně a podání žádosti na dotaci na tuto akci. V případě, že nebude finanční 
příspěvek poskytnut, akce se odloží. 
 
Pro: 7 Voborník, Košťál, Stočková, Tesařová, Tomášek, Kamenická, Pětioký 
Proti: 0 
Zdržel se:0 
 
Usnesení číslo 50/2019 bylo schváleno. 
 
13c) Oprava křížku na hřbitově. Oba kříže jsou ve stavu, který opravu vyžaduje. V případě souhlasu je 
nutné stanovit pomoci odborníka cenu a rozsah prováděných prací. Odhadovaná cena 150 000,- Kč 
 
Rozprava: nebyla 
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Návrh usnesení č. 51/2019: Zastupitelstvo obce Vysoké Chvojno schvaluje provedení prací při 
opravě kříže na hřbitově ve Vysokém Chvojně a podání žádosti na dotaci na tuto akci. V případě, že 
nebude finanční příspěvek poskytnut, akce se odloží. 
 
Pro: 7 Voborník, Košťál, Stočková, Tesařová, Tomášek, Kamenická, Pětioký 
Proti: 0 
Zdržel se:0 
 
Usnesení číslo 51/2019 bylo schváleno. 
 
 
14) Diskuze 
 
Příští jednání zastupitelstva obce proběhne dne 5. 3. 2019 v 18:15 hodin v ZŠ. 
Zastupitel Pětioký se zeptal, jak to vypadá se sanitární buňkou, která by se měla umístit na hřišti. 
Starosta odpověděl, že se marně snažil na firmu dnes dovolat a pokusí se tam zavolat zítra. Napsal 
další e-mail, na který dodnes nedostal odpověď. Zastupitelka Stočková vyzvala starostu, aby 
uskutečnil osobní setkání ve firmě AB CONT, se kterou byla sepsána smlouva. Starosta řekl, že 
stavební úřad požaduje vypracování požárně bezpečnostního řešení a může se stát, že při žádosti o 
povolení užívání stavby nebude toto povoleno a obec bude vlastnit buňku, kterou nebude moct 
používat. Zastupitel Pětioký řekl, že původně HZS žádné požadavky neměl, že jde pouze o záchod a 
nehrozí, že by tam někdo při požáru zůstal.   
Pan XXXXXX poděkoval obci za spolupráci na uspořádání plesu. 
 
15) Závěr 
 
Starosta poděkoval všem přítomným za účast a ukončil v 20:08 zasedání zastupitelstva. 
 
Příloha: 
Prezenční listina všech přítomných 
 
 
 
Dne 28. 1. 2019 Zapsal: Jiří Voborník 
 
Starosta: Jiří Voborník v.r. 
 
 
Místostarosta:  
Ověřovatel zápisu: Arnošt Košťál v.r. 
 
 
Ověřovatelka zápisu: Soňa Kamenická v.r.  
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Souhrn usnesení ze zasedání zastupitelstva obce Vysoké Chvojno konaného 
dne 21. 1. 2019 

 
 
Usnesení č. 43/2019: Zastupitelstvo obce Vysoké Chvojno schvaluje zapisovatelem Jiřího Voborníka 
a ověřovateli zápisu Arnošta Košťála a Soňu Kamenickou. 
 
Usnesení č. 44/2019: Zastupitelstvo obce Vysoké Chvojno schvaluje navržený program. 
 
Usnesení č. 45/2019: Zastupitelstvo obce Vysoké Chvojno ruší usnesení číslo 34 ze zasedání 
zastupitelstva ze dne 24. 9. 2018.  
 
Usnesení č. 46/2019: Zastupitelstvo obce Vysoké Chvojno zamítá žádost o odkoupení pozemků v k. 
ú. Vysoké Chvojno p. č. 504/27 
 
Usnesení č. 47/2019: Zastupitelstvo obce Vysoké Chvojno zamítá žádost paní XXXXX o odkup či 
pronájem části pozemku 502/9. 
 
Usnesení č. 48/2019: Zastupitelstvo obce Vysoké Chvojno schvaluje zrušení telefonního automatu 
ve Vysokém Chvojně. 
 
Usnesení č. 49/2019: Zastupitelstvo obce Vysoké Chvojno schvaluje provedení stavebních prací na 
opravě hřbitovní zdi a podání žádosti na dotaci na tuto akci. V případě, že nebude finanční 
příspěvek poskytnut, akce se odloží. 
 
Usnesení č. 50/2019: Zastupitelstvo obce Vysoké Chvojno schvaluje provedení stavebních prací na 
akci výstavba nové přístupové komunikace a parkovacích stání ke kabinám u fotbalového hřiště ve 
Vysokém Chvojně a podání žádosti na dotaci na tuto akci. V případě, že nebude finanční příspěvek 
poskytnut, akce se odloží. 
 
Usnesení č. 51/2019: Zastupitelstvo obce Vysoké Chvojno schvaluje provedení prací při opravě 
kříže na hřbitově ve Vysokém Chvojně a podání žádosti na dotaci na tuto akci. V případě, že 
nebude finanční příspěvek poskytnut, akce se odloží. 
 
 
 
 
Starosta: Jiří Voborník v.r. 
 
 
 
Místostarosta: Arnošt Košťál v.r. 


